

## Referat af Søllerød OK bestyrelsesmøde onsdag 23. oktober 2024

**Sted:** Klubhuset, Rudegård Stadion, Kongevejen 466, 2840 Holte

**Tilstede:** Lotta Lüthje, Jette Nygaard Jensen, Marianne Illum, Michael Graae, Mogens Maltby, David Palsgaard, Henrik Molsen, Lars Fock

**Afbud:** Mads Lassen, Torben Koue

### Dagsorden

1. Siden sidste møde.  
Indtryk i bestyrelsesperspektiv fra stævner, træning, klubliv mv.
2. Referat inkl. repetition af udestående actions.
3. Nyt fra Cheftræneren.
4. De faste punkter: Klubudvikling, Klubhus og Stævnekalender
5. Kommunikation. Udsat fra tidligere. Oplæg v/David
6. Mødets tema: O-teknik:
  - Kort, korttegning
  - Uddannelse
  - Kurser
7. Eventuelt  
Orientering om øvrige emner af interesse for bestyrelsen.
8. Evaluering af mødet og ønsker til næste møde den 11. december, som har økonomi som fokusområde. NB.: Næste møde er flyttet fra 11. december til 4. december, da vi arrangerer NatCup den 11. december.

### Dagsorden

#### AD 1 Siden sidste møde

Indtryk i bestyrelsesperspektiv fra stævner, træning, klubliv mv.

Der blev orienteret om Rudersdal event 30. august, 1.-3. division stævnet 22. september og DM hold 6. oktober, hvor SOK vandt sølv, stort tillykke til alle Søllerødder.

Kassereren gav kort rejseberetning og orientering om økonomien.

#### AD 2 Referat inkl. udestående actions.

Der blev henvist til godkendt referat af bestyrelsesmøde 21. august 2024. Liste med actions blev gennemgået og tovholdere gav status.

#### Klubudvikling

- Der vil blive fulgt op på aktiviteter i rekrutteringsgruppen, og der gives status på bestyrelsesmødet 4. december (JNJ).
- Der tages kontakt til rekrutteringsudvalget mht. skole-OL (MM)
- Koncept til brug for skoleorientering skal udarbejdes og lanceres (MI)

#### Klubture & træning

- Der arrangeres klubtur til Sverige inden Tiomila (DP).
- Der arrangeres klubtur til OO-Cup med 3 løb i Italien og 2 i Slovenien 26-31 juli 2025 (UI)

- Der arrangeres ungdomsklubtur til Blekinge (Lukas og Alberte) og klubtur til Sverigespremieren(MG)
- Anvendelse af gæstetræner til løbeteknisk træning undersøges (MG)

## Øvrigt

- "Sponsorideer" oprettes som punkt på bestyrelsesforum (HM)
- Navn på O-track skal ændres til Søllerød OK (MM)
- Løbende opfølgning på udvikling af kommunens idrætspolitik (MI)
- MM sender spørgeskema fra Rudersdal om idrætspolitik til DP. (MM & DP)

## Orientering

- Der har været afholdt møde med Skov- og Naturstyrelsen om hensigtsmæssig anvendelse af foldene i Ravnholm og beskyttelse af vildtet og skrænterne.
- Formanden deltager i privatdrevet Holte-projekte, hvis formål er at fremme Holte.Håndbold, fodbold og volleyball har fået DIF-midler til tværgående initiativer.
- DIF har inviteret til webinar om "Skat i Idrætsforeninger"
- Der er udgivet en E-bog om sikker orientering.
- Sport 24 – SOK deltager i lodtrækning om 2 billetter.
- Løbekurser i DGI tilbydes
- Feriecamps – lokaliteter i kommunen kan bookes gratis.

## Det blev besluttet at:

- SOK melder sig ind i DGI, i forlængelse af projektet "fastholdelse af piger i sporten"
- Findvej, at formanden orienterer Niels Bentzon om drøftelser og beslutning, om ikke at indsamle Findvej-pæle fra Jægersborg Hegn Syd, de ikke kan genbruges.
- Årets forening – det blev besluttet ikke at ansøge i år.
- Tilskud til deltagelse i Elitecenteret i Århus fortsætter som hidtil.

## AD 3 Nyt fra Cheftræneren

Der blev orienteret om cheftrænerens tilmelding til DOF trænerkurser i 2025, der vil blive afholdt intromøde for O-voksentræning i næste uge, for at tilrettelægge voksentræning (MG) og træningsbanden samles for at planlægge næste års træninger. Der afholdes endvidere Natklubmesterskab den 7. november 2024..

Der blev orienteret om overvejelser omkring opstart af et træningstilbud til "SUT+" (MG) for at sikre bedre overgang fra ung til voksen. Bestyrelsen bakker op om initiativet, og ser frem til at blive orienteret, når der er et konkret oplæg, f.eks. på næste bestyrelsesmøde 4. december. Michael G, Kirsten Møller og Troels Christiansen arbejder videre på sagen.

Der skal findes en tovholder på Julemaveløbet 2. juledag, alle forslag er velkomne.

## AD 4 De faste punkter: Klubudvikling, Klubhus og Stævnekalender

### Klubudviklingsprojekt

- Der skal laves en vagtplan for mentorordning (JNJ)
- Rekrutteringsgruppen skal undersøge 1) om der kan laves kegle/farvebane ifm. molboløb (JNJ) 2) om der er rekrutteringsmuligheder via roernes vinter- (orienterings-) træning.

## *Klubhus*

- Der blev givet status på klubhusprojekt. Bestyrelsen drøftede mulige scenarier samt fordele og ulemper herved. Bestyrelsen har fokus på at sikre at SOK, har velfungerende faciliteter til at understøtte børne-, ungdoms- og breddetræning, fællesskab og foreningsliv samt opbevaringsfaciliteter til store mængder af materiel, som anvendes til stævner og træning. Det blev besluttet, at der skal laves et oplæg til kommunen, omkring klubhusmuligheder, på baggrund af de seneste måneders drøftelser. (HM).
- Det undersøges, om reservation af Klubhuset, kan forenkles (HM)

## *Stævnekalender*

Formanden orienterede om Stævneudvalgets, der består af Niels Bentzon (udvalgsformand), Troels Christiansen, Bo Konring og Steen Piil, ideer ift. mulige kommende stævner.

I Søllerød er vi af den overbevisning, at arrangement og afvikling af orienteringsstævner skaber sammenhold i klubben, fordi der er behov for hjælp fra medlemmer med mange kompetencer og med både kort og lang erfaring i klubben. Men vigtigt for os er det også, at vi arrangerer stævner af høj kvalitet, som giver deltagerne oplevelser ud over de sædvanlige.

Bestyrelsen drøftede hvordan det bedst sikres, at vi kan tilbyde stævner af høj kvalitet samtidig med, at der er opbakning fra og nok frivillige hænder, til at planlægge og gennemføre det. Erfaringer fra tidligere stævner og forventninger til kommende blev drøftet. Formanden vil orientere udvalgsformanden om bestyrelsens drøftelser. Herunder at det er bestyrelsens mening, at stævner på Bornholm er særdeles krævende for de mange hjælpere, og at vi derfor skal vente et par år med at arrangere store stævner på Bornholm igen.

## **AD 5 Kommunikation. Udsat fra tidligere. Oplæg v/David**

David Palsgaard henviste til og gennemgik oplæg omkring kommunikation.

I SOK benyttes mange forskellige medier til kommunikation. De fleste af dem er rettet mod medlemmerne, og har fokus på intern kommunikation. Den eksterne kommunikation er forholdsvis begrænset og henvender sig både til eksisterende og potentielle nye medlemmer.

Der er i bestyrelsen et ønske om en klar kommunikationsstrategi, der understøtter både intern og ekstern kommunikation, som sikrer, at klubbens medlemmer ved, hvad der sker og er sket i klubben samt skaber opmærksomhed omkring klubben, så kommende medlemmer, samarbejdspartnere m.fl. også kan følge med. Der er endvidere et ønske om, at forenkle arbejdsgange og optimere de ressourcer, der anvendes på kommunikation.

Bestyrelsen drøftede oplægget herunder bl.a. snitfladen mellem intern og ekstern kommunikation, udfordringer ved anvendelse af interne Facebookgrupper og muligheden for at lægge meget mere på SOKs offentlige side. De mange kanaler til klubtræningsaktiviteter, aktivitetskalenderen og behovet for en presseansvarlig blev også diskuteret

Det blev besluttet, at

- En stor del af den interne kommunikation også bør være ekstern, så andre kan læse om alle de gode ting, der foregår i klubben.
- Sikre at der er en presseansvarlig. En person, hvis ansvar er på forhånd at have informeret lokalpressen/landspresen om, at vi afholder stævne. Personen har også ansvar for at lave billede-/videomateriale under stævner mv. og efterfølgende sende historier til pressen samt på vores øvrige platforme.
- Forenkle brugen af Facebook og give flere af klubbens medlemmer mulighed for at dele billeder og historier på SOKs officielle side.

Der er behov for, at

- Overveje de kommunikationsplatforme, vi anvender til formidling af aktiviteter i klubben, herunder klubtræning.
- Aktivt engagere de unge i at kommunikere om, hvad de oplever i O-løb. Oprettelse af officielle Instagram, Snapchat og YouTube-kanaler., som "ejes" af klubben, men som evt. kan køres af de unge.

Der skal arbejdes videre med anbefalinger, konkrete initiativer samt implementering af disse (DP) herunder hvordan klubbens medlemmer skal informeres. Der vil bl.a. blive lavet en artikel i komposten og i det digitale klubhus.

Med afsæt i DGI's anbefalinger om god kommunikation, vil der blive udarbejdet og distribueret guidelines for deling af opslag, til dem der får adgang til SOKs side.

Opfølgning vil ske på bestyrelsesforum og endelig konklusion på alle forslag på bestyrelsesmødet den 4. december

## **AD 6 Mødets tema: O-teknik:**

- Kort, korttegning
- Uddannelse
- Kurser

Punktet udgik og vil blive behandlet på et senere møde.

## **AD 7 Eventuelt**

Orientering om øvrige emner af interesse for bestyrelsen.

**AD 8 Evaluering af mødet og ønsker til næste møde den 4. december**, som har økonomi som fokusområde. Næste møde er flyttet fra 11. december til 4. december, da vi arrangerer NatCup den 11. december.

Vi skal skrue ned på orienteringspunkter, så der er tid til at drøfte det langsigtede. Opfølgning på forum og konklusion på bestyrelsesmødet 4. december.

Stævneudvalget inviteres til næste bestyrelsesmøde for at orientere om planer og kalender.

Mødet hævet